
Referat fra trænermøde d. 29 januar 2020  

 

Tilstede: Trine Lone, Charlotte, Mette, Birthe, Eva, Jill, William, Connie, Susanne, Peter, Helle, 

Britt, Finn, Michael, Jens, Inge 

 

1. Valg af ordstyrer 

2.Bordet rundt 

3.Kort oplæg fra Brainstormingsgruppe  

4.Er der fordele? ved at fastlægge opstart for hvalpehold. fast 6 årlig 

5.Skal vi forsøge at lave korte Unghunde/begynderhold evt. på 12 uger eller ½ 

år 

           6.Skal alle gennem unghunde/begynder hold for at komme på årshold. 

7.Hvalpehold efter sommerferien 

8.Klubmodul ( kalenderen) 

9.Træner beskrivelse på klubmodul 

10.Inge instruktør 

11.Susanne HAK 

12.Er der interesse for trænerdag uden hund 

13.Næste træner møde 

14.Nyt fra bestyrelsen  

15.Evt. 

 

Ad.1: Jill 

Ad.2:  

Trine: agilityhold, nogen skal til konkurrence i Viborg lørdag 

Lone: Er i TA, mandag konkurrencehold, lydighed for sjov sammen med Birthe 

Britt: Hold sammen med Susanne, basis 1, 10 HF, til marts sammen med Inge, starter hvalpehold 

Charlotte: hold om søndagen + et mere øvet hold, assisterer på klikker konkurrencehold, med i TA 

Mette: starter hvalpehold uge 8, er fyldt, med i TA og bestyrelsen 

Birthe: Hold sammen med Lone, med i konkurrenceudvalget 

Michael: har et C-hold som er fyldt op 



Susanne: begynderhold sammen med Britt, hjælper på konkurrenceholdet, med i bestyrelsen, 

tovholder for eftersøgningshold 

Eva: Ny i bestyrelsen 

Jill: har et konkurrencehold, som ”smuldrer” lidt pga ringe fremmøde, der er plads til flere 

konkurrencehunde på holdet 

Jens: har et D-hold, vil gerne have 2 HF mere 

Inge: har et basishold, 6HF, med i konkurrenceudvalget 

William:  

Peter: har hold onsdag, unghunde, halvårshold, 8-9 HF, hvalpehold torsdag sammen med Helle, 

lørdagshold, 7 HF 

Helle: hvalpehold sammen med Peter, med i konkurrenceudvalget 

Connie: med i TA 

Finn: med i TA 

Ad.3 

(referatet fra dette punkt, er brainstorminggruppens referat) 

Brainstorming 

 

Gruppe med 8 pers. – lydighed, agility og klikker, var repræsenteret – Jens, Peter, Mona, Eva, 

Inge, Nelli, Jill og Charlotte. 

Afholdt 4 møder – meget er blevet vendt 

 

Mundede ud i flg: 

Klubånd 

• Frivillig forening  =  alles ansvar 

• Initiativ → fællesskab → initiativ 

• Klubben er kun så stærk og spændende som medlemmerne gør den 

Udfordringer i forhold til image 

• Tilføje Hornslet til DcH Kaløvig → DcH Kaløvig/Hornslet 

• Slogan 

• Ny og mere moderne og overskuelig hjemmeside 

• Holdopdeling 

• Bedre beskrivelse af hold, så man ved, hvad man kan forvente 



Info folder 

• Vigtigheden af at alle hjælper til og deltager i div. arrangementer 

• Vigtigheden af at melde afbud 

• Trænere, bestyrelse og udvalgsmedlemmer er frivillige og ulønnede, der tager tid væk fra 

egne familier. Deres løn er smil og feedback 

Klubhus 

• To do liste hænges op i klubben 

• Forkorte vejen fra idé til udførsel 

• Opdateres og friskes op - nye billeder, infotavle  

• Alle har ansvar for at der er pænt og ryddeligt 

Trænere 

• Attraktivt at være træner 

• Sammenhold på tværs – hjælpe hinanden 

• Kvalitet frem for kvantitet 

• Mentor ordning 

• Halvårs hold  

 

Udearealer 

• Plante træer i det høje græs oppe ved letbanen – til feltsøg og opstart af løbearbejde 

• Parkour bane 

• Sansebane 

 

Det er ikke klubbens medlemmer, men medlemmernes klub. 

 

Ad.4: planlægger for et halvt år ad gangen 

Ad.5: ideen virker god, vi arbejder videre med det og ser om det kan lade sig gøre 

Ad.6: drøftes videre i TA 

Ad.7: Mette tager et hold. Tages op næste trænermøde 

Ad.8: kort introduktion til hvordan man bruger kalenderen 

Ad.9: trænerne skriver selv og lægger det ind, eller sender det til Johnny 

Ad.10: Inge er i gang med kredsinstruktør uddannelse i DCH. Holder modul 7+8 her i klubben i 

23.maj og 13.juni 

Ad.11: Susanne er i gang med hundeadfærds konsulentuddannelse, færdig til august 



Ad.12: for trænere og udvalgsmedlemmer. Der er stemning for det. Forslag om Skandinavisk 

Dyrepark, Jill undersøger 

Ad.13: torsdag d.14/5 

Ad.14:  

Tilbud om kursus med Lea Nor 

Johnny forsøger at sælge hallen 

Bestyrelsen har konstitueret sig 

Johnny og HH arbejder på at lægge hjemmesiden over i klubmodul 

Søndag d.19/4 er der arbejdsdag 

Ad.15:  

Susanne: forslag om fælles træning for alle med efterfølgende spisning. God ide. Jens, Inge, Birthe, 

William og Mette og Britt melder sig som trænere 

Vi skal opdatere tavlen med billeder 

Birthe: Husk at boldkanonen skal sættes på plads i skabet i klubhuset 

Peter: Spørger efter status på klubhuset. Johnny har haft en tømrer ude at vurdere det, vi afventer 

”dommen” 

Jill: klubben afholder DKK IGP FH spor DM med feltsøg 

I marts er der sporudtagelse 

Planlægger kursus mhp færdselsprøve 

 

Referent: Finn 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


